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Z A P I S N I K 
sa 55. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 28. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Mirela Srkoč Šenkinc, voditeljica TIC-a TZ Delnice, 
Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 
Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik 
Risnjak-Delnice d.o.o., Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, Tomislav Mrle, Nikola Muvrin, 
Indira Rački Joskić koji su poslali svoje zamjene. 

 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Radi se na rebalansu proračuna, polugodišnjem izvršenju proračuna, obračunat će se naknade za 

rad odbora i Socijalnog vijeća, te Povjerenstva za ravnopravnost spolova i MO Delnice.  
- Napraviti ugovor za gospođu Kljajić vezano uz vođenje programa u Fažani i Svečane sjednice. 
- Napravit će se obračun plaće. 
- Obavljat će se tekući poslovi. 
- Radit će se na Planu konsolidacije Turističke zajednice. 
 
IVANA PLEŠE 
- Slaganje knjižnične građe i priprema za izdavanje knjiga. 
- Nabava dnevnog i tjednog tiska, rad s korisnicima za pultom. 
- Uvođenje nove građe jer ima dosta novih knjiga. 
- Kontroliraju se računi dobavljenih knjiga, izračunavaju se stvarne cijene. 
- Uređivanje facebook stranice. 
- Izradit će se novi izložbeni pano „More“. 
- Sortirati će se fotografije za mrežnu stranicu. 
- Donirane knjige će se sortirati i njima će se zamijeniti oštećeni primjerci. 
- Pojačano ćemo raditi na zaštiti nove građe - nove knjige su u mekom uvezu i treba ih umotati. 
- Lijepit će se i umotavati oštećene knjige. 
- Priprema za 140. obljetnicu Knjižnice. 
- Izrada panoa „Povijest Knjižnice u fotografijama“. 
- Čeka se „Metis“ da pokupi otpisane knjige u skladu s Pravilnikom.   
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Danas ide natječaj za izgradnju fontane na trgu budući je na prvi natječaj pristigla samo jedna 

ponuda, te je isti potrebno ponoviti. 



- Sutra je sastanak za Supilovu ulicu nakon čega se ide na sastanak s vlasnicima objekata koji 
pucaju. Firma „Taos“ vrši očitanja na mjernim pločicama te će se vidjeti da li je došlo do pomaka 
terena.  

- Dovršit će se rješenja za komunalnu naknadu za vojne objekte. Sedam rješenja treba još pregledati 
i napraviti, te poslati da se odbacuje zahtjev za obnovu postupka. 

- Što se tiče naknade za nezakonito izgrađene zgrade rješenja su više-manje napravljena, slaže se i 
vodi evidencija i priprema podataka za obračun komunalne naknade osnovom toga. 

- Rade se rješenja za komunalni doprinos i posebne uvjete gradnje. 
- Pregledavanje i obilazak poljoprivrednih površina i evidencija učinjenog po rješenjima. 
- Drva su s javnih površina uglavnom uklonjena, no ima i slučajeva kada se stranke oglušuju na 

opomene.  
- Kontrola rada Risnjaka. 
- S gospodinom Juranićem obići će se prostori uz cestu koje treba očistiti od trave i niskog raslinja u 

Turkima i Podgori.  
- Gradonačelnik je zamolio da se kod skretanja za Turne poravna rupa te da se isto učini u 

Goranskoj ulici. 
 
HRVOJE ZATEZALO 
- Najveća preokupacija je držati zelene površine u redu. 
- Košnja i uređenje groblja u Delnicama, međuredna kultivacija nasada lavande, uređenje 

cvjetnjaka, rušenje jela u prolazu kod Elektromaterijala te redovito održavanje čistoće grada i 
groblja. 

- Došli su znakovi koji će se postaviti na kraju Supilove prema potoku, stigli su natpisi za ulice. 
- Opreme za mrtvačnicu u Kuželju došla je u petak i treba ju montirati. 
- Na Radničkom domu dovršen je krov i fasada, idući tjedan doći će kovana ograda a sanirat će se i 

stropovi.  
- Obzirom da se približava rok u kojem moramo raspisati novi koncesijski natječaj ili djelatnost 

organizirati putem Risnjaka, pita što je s osposobljavanjem naših potencijalnih dimnjačara.  
- Gradonačelnik je zamolio da se pianino hitno uštima a vezano uz održavanje Opera night u 

Radničkom domu.  
- Cvjetne gredice zasađene pokraj inine benzinske stanice u lošem su stanju zbog velike količine 

soli koja se tamo baca te treba naći neko drugo rješenje. Gradonačelnik predlaže da se zasade 
neveni.  

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- U Turističkoj zajednici nastale su promjene temeljem Odluke Turističkog vijeća o razrješenju 

direktora i ove dane će izaći natječaj za novog direktora ureda, pretpostavljamo da će biti i 
Turističko vijeće koje će to potvrditi.  

- Započeli su intenzivni dogovori s Gradom, radi se na konsolidaciji, na utvrđivanju minusa, 
pokrivanju manjka, zahvaljuje Gradu što je dao naknadu za plaće, prijevoz i bolovanja što 
djelatnicima puno znači. 

- Koordinacija Turističkih zajednica Gorskog kotara je u srijedu u Ravnoj Gori. Teme su planiranje 
zajedničkih aktivnosti i priprema za Špancirfest na koju idemo u okviru TZ Kvarnera koja je 
partner regija u sajmu.  

- Ovaj vikend se održava „Šetnja parkom“ koja je posvećena je rocknrolla  50-60 godina. Radi se na 
pripremi manifestacije. 

- Što se tiče potpora Hrvatske TZ potrebno je krenuti s aktivnostima za projekte: tečaj engleskog, 
hortikulturno uređenje trolista i oprema i rekviziti za manifestacije. Rok je kraj studenoga. 

- Radi se na katalogu atrakcija i smještaja Gorskog kotara. 
- Carinska uprava zatražila je izradu popisa iznajmljivača radi kontrole boravka gostiju i naplate 

boravišne pristojbe. 
- Obrada turističkog prometa za srpanj. 
- Kontinuirane aktivnosti. 
 
 



ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- I dalje se radi u dvije odgojno obrazovne skupine, prisutno je desetak djece.  
- Osim redovne djelatnosti priprema se materijal za sastanak Upravnog vijeća i potrebno je znati da 

li raspisati natječaj za stručne suradnike ili ne. 
- Uređujemo i čistimo prostor, čistimo u prostorijama gdje djeca ne borave. 
- Sređuje se dokumentacija i ljetopis oko kojeg ima dosta posla. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Redovite aktivnosti koje se odnose na teorijsku nastavu i praktične vježbe. 
- Dogovor s Risnjakom oko rušenja jelki kod Elektromaterijala. 
- Čišćenje prostorija, košnja trave u okolici Vatrogasnog doma i terena kojeg imamo u najmu kod 

„Damskog mosta“. 
 
DARIO MEDVEDEC 
- Prošli je tjedan bio intenzivan zbog rukometne reprezentacije koja je ovdje bila na pripremama, te 

zbog orijentacijskog takmičenja i manifestacije Kotar fest. Nije bilo nikakvih problema i svi 
korisnici bili su zadovoljni. Što se tiče rukometne reprezentacije nastojat će se intenzivirati 
razgovori sa njima u smislu da kako bi ponovo došli budući su otišli s vrlo pozitivnim utiscima. 

- Desila se havarija na bazenu, pukli su nosači na bazenima, bazen se ispraznio. sa Školom i 
Županijom vidjet će se kako problem sanirati. 

- Nogometno igralište: Snimljena je posebna geodetska podloga koju će proslijediti riječkim 
atletičarima koji žele dati svoju viziju, a s Arhitektonskim fakultetom dogovorit će se izrada 
idejnog rješenja. Također, prikupljene su ponude za sanaciju igrališta u smislu dopunjavanja sa 
smjesom za neravnine za 400 m2 nove trave u prostorima ispred gola. Ukupno se radi o cca 
60.000 kuna, PGŽ je voljna sudjelovati s 50 %. Zanima ga stav grada. Predlaže da se barem naruči 
zemlja i da se zaravnaju neravnine, nešto sjemena trave imamo u skladištu, kako bi se dobio 
certifikat  za sljedeću sezonu. Osim toga uskoro kreću rekonstrukcije stadiona u Rijeci (Rujevica i 
Kantrida) te će s kolegama iz Rijeka sporta i nogometnog kluba vidjeti da li postoji mogućnost da 
se trava koju oni skidaju možda ovdje može iskoristiti. Gradonačelnik navodi da je za minimum 
minimuma koji je nužno potreban jer sve drugo je bačen novac jer će ići na podlogu koja je 
neadekvatna. Nisam za neopravdano trošenje novaca, a ovo je apriori svjesno trošenje novaca jer 
znamo koji će biti rezultat. 
 
Gradonačelnik upućuje djelatnike Narodne knjižnice i čitaonice da stupe u kontakt s Knjižnicom u 
Gospiću koja je realizirala projekt uređenja uz potporu Ministarstva kulture od 3 milijuna kuna, da 
vide koji je to administrativni obrazac i na koji način se i Delnice mogu približiti toj realizaciji. 
 
Gradonačelnik je zatražio da se pronađe prostor na kojem bi se formirao nasad voćaka koje će 
pokloniti Općina Fažana. 
 
  

 
Dovršeno u 8,35.  
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


